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Utredning om solcellspark, återrapportering 

 
Ett mycket viktigt uppdrag till samhällsbyggnadsnämnden i Mål och budget 

för 2023 var att utreda möjligheten till solcellspark och andra solcells- och 
vindkraftsbaserade etableringar inom kommunen. Det är glädjande att 

uppdraget utfördes så grundligt och i konstruktiv anda, och den resulterande 

rapporten är mycket välkommen. 
 

Det är tydligt från rapporten att möjligheterna att etablera en storskalig 

solcellspark inom kommunens markinnehav är begränsade, men det finns 

ändå ett par områden som pekas ut som lämpliga för lite mindre 
solcellsparker i egen regi. Att använda natur- eller jordbruksmark enbart för 

produktion av solel är också i sig problematiskt, även om det finns bra 

lösningar som t.ex. kombinerar vissa typer av odling och solceller på samma 
yta. Däremot har vi goda möjligheter att utöka vår kapacitet på fastigheter 

som är bebyggda eller utgör hårdgjord yta, så som parkeringsplatser, tak och 

fasader.  
 

Det är viktigt att vi kommer igång med utbyggnaden av vår solcellskapacitet 

så fort som möjligt, och det är dessutom viktigt att vi utvecklar vår 

produktion i egen regi, lämpligen genom ett kommunalt bolag, då vi vill ha 
rådighet över utformning och utveckling av projektet och det ger bäst 

förutsättningar för långsiktig ekonomisk hållbarhet. 

 
Jag yrkar bifall till ordförandeförslaget med detta tillägg: 

 

 Förvaltningen får i uppdrag av nämnden att återkomma senast april 

2024 med ett konkret förslag på hur kommunen kan realisera sin 
ambition om att kraftigt öka den egna produktionen av el från 

solcellsinstallationer.  

 

 

Kerstin Amelin (V) 
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